
 
 
ACTA DE LA REUNIÓ DE LA COMISSIÓ D’AVALUACIÓ ACADÈMICA DE 
L’EUOOT. 
 
Dia: 18 de Juliol de 2008 
Hora: 9:30 h 
Lloc: Sala de Reunions 1 del TR8 
 
ASSISTENTS: 
 
Jesus Armengol  Sotsdirector Cap d’Estudis 
Marta Fransoy  Representant de la Junta d’Escola 
Ester Guaus   Directora 
Teresa Navarro  Representant del Departament de Matemàtica Aplicada III 
Josep Pladellorens  Representant del Departament d’Òptica i Optometria 
Lluïsa Quevedo  Representant del Departament d’Òptica i Optometria 
Miquel Ralló   Sotsdirector de Política Acadèmica 
Joan Torrent   Secretari Acadèmic 
Núria Tomàs   Representant de la Junta d’Escola 
 
S’EXCUSEN: 
Elisabet Pérez (baixa) Representant del Departament d’Òptica i Optometria 
Pere Garriga   Representant Departament  d’Enginyeria Quimica 
Roger Rodrigo  Representant dels estudiants 
 

ABSENTS 
Maria Dolores Merindano Representant del Departament d’Òptica i Optometria 
 
ORDRE DEL DIA: 
 
1. Aprovació de les actes de reunions anteriors. 
2. Informe de direcció. 
3. Aprovació de les guies docents. 
4. Aprovació del calendari acadèmic curs 08-09. 
5. Assumptes sobrevinguts. 
6. Torn obert de paraules. 
 
 
DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ: 
 
1. S’aproven les actes de la sessió ordinària del dia 9-5-08 i de l’extraordinària del dia 
30-5-08. 
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2. La Directora informa: a) que el coordinador de la semipresencialitat continua sent 
Genis Cardona fins a final del Q2 2009-10; també informa de les seves tasques i que 
se li assignen 4,5 punts tipus D3 com a responsable de coordinació de titulacions; b)  
 
 
que la planificació estratègica conté 2 eixos, B i C, i que es van demanar diners per a 
l’eix B (constitució d’una comissió per al seguiment de la qualitat docent de l’Escola: 
seguiment del programa de pràctiques externes) i que s’han concedit 3000 Eur, mentre 
que per a l’eix C (impuls d’aliances nacionals i internacionals per al Màster) s’han 
concedit 9000 Eur, i que actualment es fan accions en aquest sentit per tal de portar 
professors especialitzats i mantenir contactes amb altres centres d’Òptica d’altres 
països;  c) que la política UPC respecte a l’ús de l’anglès està recollida en el document 
del Pla d’internacionalització de la UPC; d) que en la darrera reunió del Consell de 
centres es va parlar del llibre blanc, de les taxes i del canvi de President del Consell 
Social (l’actual és en Joaquim Boixareu); e) de l’estat del pla d’estudis, que s’ha tramés 
al Rectorat la intenció de començar el 2009-10, que s’està treballant en aquest sentit i 
que es farà una Junta d’Escola a primers de setembre per tractar el tema; f) es 
comenta l’acta de la CAC del 8 de juliol i l’entrada o preinscripció per al curs 08-09, i 
que hi ha la intenció de fer una jornada d’acollida al setembre; g) es presenta 
l’encàrrec acadèmic per al 08-09 i es comenten els darrers canvis realitzats en ell. 
 
3. El Sotsdirector de Política Acadèmica informa sobre el protocol seguit en 
l’elaboració de les guies docents, tant de la presencialitat, com de la 
semipresencialitat, com del màster. Es presenten les guies docents de les noves 
assignatures del màster i d’aquelles assignatures semipresencials que han incorporat 
el sistema d’avaluació. També hi ha hagut petits retocs en altres assignatures. 
S’aproven les guies docents. 
 
4. Es presenta el calendari acadèmic per al curs 08-09 i s’aprova el calendari presentat 
amb el canvi de posar la festa de Santa Otilia el dia 10-12-08. 
 
5. S’informa que des de Campus s’ha demanat que s’aprovi el calendari d’eleccions a 
la Comissió de Campus de Terrassa per part d’un òrgan col·legiat d’alguna de les 
unitats del Campus. Es presenta el calendari (Annex) i s’aprova.  
 
6. No hi ha preguntes.  
 
 
I sense cap més assumpte a tractar s’aixeca la sessió a les 11 h i 55 m. 
 
 
 
 
 
 
 
Joan Torrent       Vist-i-plau: Ester Guaus 
Secretari  Academic      Directora           
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Terrassa, 18 de juliol de 2008 
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